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--Sinulla on hyvää ilmestystietoa ja odotan mielenkiinnolla ja tähän liittyy myös video. Siihen liittyy 
myös video. 

--Kyllä, viime kerralla, kun olin lähetyksessäsi mukana puhuimme siitä, kuinka voimme nousta 
taivaalliseen maailmaan. Ja Herra on antanut minulle tämän ajatuksen, joka on näkijän ajatus. Minähän 
kerroin sinulle, että olen jo pitkän aikaa käynyt taivaallisessa maailmassa ja nyt Herra sanoo minulle: 
"Yvon, kuinka kauan aiot pitää tämän asian omana tietonasi?" Ja minä sanoin, Herra, kysymys ei ole 
minusta. Ja sitten Herra sanoi, että sinun pitää opettaa tätä asiaa ja avata tätä asiaa kaikille. Joten otin 
uskon askeleen ja viime kerralla, kun olin ohjelmassasi, kysymys oli kolmannesta kerrasta. Ja niinpä 
meillä oli tämä tapahtuma, jossa ihmiset tulivat mukaan Zoomin kautta. Ja minä opetin heitä näin, 
tyypit, teidän ei tarvitse odottaa siihen asti, kun kuolette, jotta voitte nähdä taivaan. Taivas on todellinen 
paikka. 

--Vau. 

-Ja minä muistan Johanneksen 17:sta sanoo, missä Jeesus sanoo Johanneksen 17:24, Isä. Tässä siis 
Jeesus rukoilee Isälleen: "Isä, minä tahdon, että kussa minä olen, siellä nekin olisivat minun kanssani, 
jotka sinä minulle antanut olet: että he minun kunniani näkisivät, jonkas minulle annoit; sillä sinä 
rakastit minua ennenkuin maailman perustus laskettu oli" (Biblia 1776). 

Tai: "Isä, minä tahdon, että ne, jotka olet minulle antanut, olisivat kanssani siellä missä minä olen. Siellä
he näkevät minun kirkkauteni, jonka sinä olet antanut minulle, koska olet rakastanut minua jo ennen 
maailman luomista" (Raamattu 1992). 

-Ja minä pysähdyin, Steve, ja ajattelin, että Herra sanoi minulle, Yvon, mikä on merkitys sillä, että 
näette kaiken sen kirkkauden sen jälkeen, kun olette kuolleet? Mitä te aiotte tehdä sen kanssa siinä 
vaiheessa? Teidät on tarkoitettu nousemaan taivaallisiin maailmoihin juuri nyt, jotta näette kirkkauden 
omilla silmillänne. Se tarkoittaa sitä, että näemme asian niin kuin Jesaja näki - Vanhassa Testamentissa. 
Hän näki Herran, istumassa valtaistuimellaan ja korotettuna korkealle, ja hänen hurmoksensa täytti 
temppelin, ja hän näki Herran kirkkauden. Jos kerran Hesekiel näki sen myös. Jos Johannes, ilmestysten
mies, näki sen myös. Jos Paavali, Jumalan apostoli, näki sen myös. Miksi me emme voisi nähdä sitä? 

-Me olemme täysin päteviä ja valtuutettuja siihen, koska Jeesus elää sisällämme ja me pääsemme 
kaikkein pyhimpään paikkaan Jeesuksen veren kautta. Joten, kun aloitin opettamaan tätä asiaa ihmisille, 
minä aina aloitin sanomalla näin: "On olemassa yksi esitietovaatimus sille, että koette taivaan. Ja tuo 
ainoa vaatimus on se, että teidän pitää kuolla. Mutta, tehän olette jo kuolleet. Me kuolimme 
Kristuksessa. Ja Paavali, apostoli, sanoi, minä kuolen päivittäin." Ja hän jatkoi, etten enää elä minä vaan 
Kristus elää minussa. 

-Voimme siis päätellä, jos minä olen kuollut ja Kristus elää minussa, miksi minä en voi mennä sisälle 
kaikkein pyhimpään paikkaan ja nähdä Jeesuksen? Nähdä kirkkauden. Ja Herra sanoi, Yvon, on erilaisia 
syitä sille, miksi ihmiset eivät tule ylemmäs. Ja numerolla yksi: asiaa ei ole opetettu riittävästi. Ja 
todellisuudessa, kun tätä asiaa kuullaan opetettavan, se on vastakkaista sille, mitä minä opetan. Ja se 
kuuluu näin: "Kun sinä kuolet, sinä menet taivaaseen." 

1/15

https://rumble.com/v3z1tbp-yvon-attia-the-grand-finale-of-the-year.html


04.12.2023

--Tuo on minun tarinani. Minulla oli nolla prosenttia uskoa siihen, että joku voisi vierailla taivaassa 
elämänsä aikana. Ja oli olemassa yksi profeetta, josta olemme kuulleet ja tuo nainen vieraili taivaassa, 
mutta se tapahtui aina näkynä. Jumala antoi hänelle vision/näyn. Eikä tämä nainen koskaan väittänyt itse
käyneensä siellä, mutta hän kuvaili niitä asioita niin yksityiskohtaisesti, että... Minä haluaisin kysyä 
sinulta jotain. En halua keskeyttää sinun profeetallista virtausta. Kun Kat Kerr, kun häneltä kysytään, 
hän aina sanoo, ettei koskaan kysynyt Herralta sitä vaan se vaan tapahtui hänen kohdallaan. Se on siis 
hänen tarinansa ja omasanainen todistus. Mutta on toisia ihmisiä, jotka sanovat, että he pyysivät 
Herralta sitä. Joten, miten sinä teet sen? Uskotko sinä, että kristittyjen pitäisi olla aktiivisesti kysymässä 
ja etsimässä sellaisia kokemuksia? Ascend, onko se oikea termi? 

-Tuo on hyvä kysymys Steve. Ja aion olla erittäin rehellinen sinulle. Aivan alussa, minä en kysynyt, 
koska en tiennyt, että se on saatavilla. Minulla ei ollut aavistustakaan asiasta. Ja minähän olen jo 
kertonutkin sinulle, kuinka Herra alkoi opettamaan minua 12 vuotta sitten, (in transis). Tapa, jolla kaikki
alkoi. Minä kerron aina ihmisille sen, kuinka minä kompastelin tieni taivaallisiin maailmoihin. Enkä 
minä suunnitellut sitä, koska minulla ei ollut tietoa asiasta. Kukaan ei ollut kertonut minulle näistä 
asioista. Olin täysin omillani. Mutta, siis joka kerralla, kun... Herra alkoi puhumaan minulle tähän 
tapaan, ole paikallasi ja tiedä, että minä olen Jumala. "Be still and know, that I am God." En tiennyt 
tuolla hetkellä, että hän oli johdattamassa minua taivaallisiin maailmoihin hiljaisuuden ja paikallaan 
olemisen kautta. En osannut sitä aavistaa. 

-Mutta minä tiesin kuitenkin sen, että tuossa pyhän kirjoituksen jakeessa, oli sisällään jotain. Joten, 
aloitin sanomaan, Herra, aion olla rehellinen sinulle. Minulla on vaikeuksia olla paikallaan ja hiljaa. 
Koska joka kerralla, kun rukoilen, ajattelen samaan aikaan tuhansia asioita. Se on muuten monen 
ihmisen ongelma. Sen seurauksena, minä aloitin rukoilemaan Jumalalta armoa siihen, että minä pääsen 
sellaiseen hiljaisuuden ja paikallaan olemisen paikkaan. Herra alkoi antamaan minulle armoaan ja minä 
aloin viettämään yhä enemmän aikaa salaisessa paikassani (prayer closet). Ja minä aloin olemaan hiljaa 
ja paikallani. Olen silloin aivan paikallani enkä juuri pysty edes liikkumaan. Silloin minä saatan olla 
tuossa hiljaisuuden paikassani tunteja räpsäyttämättä kertaakaan silmiäni. Sellainen ei ole normaalia. 

-Ja se on kirjaimellista. Jos näkisit minut tuolla hetkellä. Ja Mina nauraisi ja kertoisi, oletko varma, 
oletko varma, että rukoilet? Oletko varma, ettet ole nukahtanut? Ja minä sanon, ei Mina, en ole unessa. 
Jätä minut rauhaan. 

--Kun sanoit tuon, minä voin nähdä hänen virnuilevan hymyn. 

-Ja sitten minä menen siihen hiljaiseen paikkaan. Ja noissa paikoissa Herra alkoi viemään minua. Ja 
minä aina näen jonkinlaisen kujan tai portin tai vastaavan, jonne Herra johdattaa minut. Ne ovat 
käytäviä, joissa on ovia tai portteja tai portaikkoja. Siellä on aina tuo tie tai kuja. Sitten minä kuulen 
äänen, että tule vielä korkeammalle, ylemmäs. Joten, tuossa hiljaisuudessa minun on vapautettava 
henkeni menemään ylemmäs noihin paikkoihin. Ja sitten minun hengelliset silmät vain aukeavat. Se oli 
hämmästyttävää ja tätä jatkui vuosia ja vuosia ja vuosia. En ole koskaan kertonut tästä kenellekään. 
Ainoa kerta, kun olen kertonut tästä on se kerta, kun sinä kuulit minun puhuvan taivaan aarrehuoneesta. 

--Se on juuri noin, koska se oli ensimmäinen kerta, kun kuulin sinusta ja sinun kokemuksestasi. Ja sen 
seurauksenahan minä kutsuin sinut ensimmäiseen ohjelmaasi tuon tarinasi kautta. Se oli jotain, minne 
sinä menit. Sinä menit sinne. 

-Minä menin sinne ja minä olin siellä. Minä menin aarrehuoneeseen ja olin siinä huoneessa ja näin 
kaikki ne... Itse asiassa minä menin Herran läsnäoloon ja olin hänen syleilyssään. Ja sitten hän sanoi 
enkelille. Enkä ikinä unohda hänen ääntä. Minä kuulen sen juuri nyt parhaillaan. Hän sanoi enkelille: 
"Näytä hänelle." Se oli käsky. Aarrehuone. Ja oli olemassa aika, jolloin olimme menettäneet kaiken. 
Olin erittäin matalassa paikassa. Korona iski lujaa ja minä ajattelin, minä kyseenalaistin Herran: 
"Olenko minä oikeassa paikassa?" Ja sitten minä näin sen huoneen, joka näytti varastolta. Ja se oli 
korkea. Se näytti varastolta. Minä näin aarrehuoneen. Ja monia nimiä. Enkeli osoitti sormellaan hyllylle 
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ja minä näin siinä oman nimeni. Ja kun enkeli aukaisi ne asiat, minä näin sellaista, mitä kukaan ei tiedä -
meillä oli ne ennen, mutta menetimme ne. Siinä oli asioita, joita isäni oli menettänyt. Minun isoisäni oli 
menettänyt nuo asiat. Me jouduimme antamaan pois maamme, koska halusimme olla kristittyjä 
Egyptissä. Meidän oli annettava ne asiat pois, koska meillä ei ollut varaa maksaa veroja - olisimme toki 
voineet kääntyä islamiin verovapauden saadaksemme. Niinpä minun aikaisemmat isovanhempani 
joutuivat antamaan kaiken omistamansa pois. Ihan vain pitääkseen itsellään kristityn arvonimen. 
Olemme siis menettäneet aivan kaiken. 

--Wau. Näitkö sinä juuri tuon kyseisen maa-alueen siinä huoneessa? 

-Minä näin sopimuksia. Näin sellaisia paperipinoja. Ja enkeli kävi niitä paperinippuja läpi ja minä näen 
eri sijainteja. Sitten Herra sanoi, Yvon, minä otin ne viholliselta pois. Sinä et ole menettänyt niitä. Sinun 
tehtäväsi juuri nyt on tyhjentää aarrehuone. Minä olen säilyttänyt niitä turvassa ja varannut ne sinulle. Ja
sen jälkeen olen pitänyt kättä sydämelläni ja voinut todeta, että HÄN on tyhjentänyt aarrehuoneen. Hän 
on tekemässä jotain suurenmoista. 

--Anteeksi, hän sanoi, tyhjennä aarrehuone. Tarkoittaako se sitä, että hän haluaa sinun menevän sinne 
paikan päälle ja tuovan nuo asiat konkreettisesti elämääsi? Tuo ne takaisin. Tyhjennä aarrehuone. 

-Ehdottomasti. Ja hän sanoi minulle: "Minä annan ne sinulle." Hän sanoi tämän minulle: "Minä palautan
ne sinulle." Sen, mitä isäsi menetti. Sen, mitä isoisäsi menetti. Mitä sinun isoisoisäsi menetti. Hän sanoi,
että haluaa minun uskovan siihen. Steve, en ole koskaan rukoillut mitään tuon kaltaista enkä koskaan 
ole nähnyt mitään tuollaista. En koskaan ymmärtänyt sitä. Ja sitten minä aloin rukoilemaan asian 
puolesta ja se jatkuu tänä päivänäkin: "Herra, minä pyydän takaisin kaiken sen, Jeesuksen nimessä, 
mikä meiltä on varastettu. Minkä isoisoisäni menetti. Minkä isoisäni menetti. Ne tullaan palauttamaan 
minulle." Ja, Steve, tiedän että... Jumala on jo aloittanut ja paljon on tulossa takaisin. Ja minä uskon 
siihen ja tämä on sitä, kun uskot yliluonnolliseen elämäntapaan. Ja sinä näit minut siinä ohjelmassa, kun
kerroin asiasta aikaisemmin. Tuhannet ihmiset lähettivät sähköpostia ja alkoivat olemaan samaa mieltä 
kanssani. 

-Eräs ohjelmassa ollut rouva rukoili juuri tuon mainitun rukouksen. Hän oli erehtynyt mukaan Ponzi-
huijaukseen yli 30 vuotta sitten. Hän rukoili juuri tuon saman rukouksen ja avasi sen jälkeen postia 
eräänä päivänä. Hän löysi kirjekuoresta, shekin, 40 000 dollaria, jotka hän oli huijauksessa menettänyt. 

--Wau. Ja Ponzi-huijaus oliko se sitä, että näin tulet rikkaaksi nopeasti? Ja se oli tavallaan hänen oma 
virhe? Vaikka kysymyksessä oli hänen oma virheensä, Jumala siitä huolimatta antoi kaiken takaisin? 
Jumala siis yhä ajatteli, että vihollinen oli varastanut ne tuolta henkilöltä. Ehkei tuo henkilö ollut 
riittävän varovainen ja ehkä jopa hieman itsekäs noihin aikoihin. 

-Kyllä, ehdottomasti ja hän myönsi asian. Nainen sanoi, että kirkon johtajilla oli oma osansa asiassa. 
Hän kertoi minulle, että oli ollut kirkossa ja siellä oli tietty ihmisryhmä, joilla oli ollut ajatus 
investoinnista. Nainen oli lähtenyt siihen mukaan vilpittömästi. Hän teki sen, mutta menetti samalla 
rahansa. Ja miten Herra pystyi palauttamaan ne rahat hänelle? Ja minä kerron sinulle Steve ja kauniille 
katsojajoukollemme, että tämän tarinan tarkoitus on luoda uskoa meissä. Mitä ihmiset ovat menettäneet 
ja mitä Herra aikoo tehdä asian suhteen. Ja tällaista on tapahnut minulle, Steve, mutta eroavaisuus on 
tämä. Tämän vuoden alussa, Herra sanoi minulle, että minun on aloitettava opettamaan tätä asiaa. Ja 
siksi haluan kutsua omia ihmisiäni, tulkaa ylemmäs noihin paikkoihin: "Haluan ihmisteni näkevän 
kirkkauteni." Ja minä haluan omieni... Haluan heidän näkevän sen itse omin silmin. 

-Hän sanoi, että se ei riitä, kun sinä menet tuohon ohjelmaan ja opetat taivaasta. Se on upeaa. Mutta 
minä haluan omien ihmisteni... Koska sinä Steve olet samaa mieltä kanssani, kun koet itse jotain 
vastaavaa. Se ei ole sama asia, kun jos minä istun tässä vaikka miten pitkän ajan kertoen siitä, miten 
hämmästyttävää se on. 
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--Siinä on ero kuin yöllä ja päivällä, kun itse koet sen. Kukaan ei voi ottaa sellaista kokemusta pois 
sinulta. 

-Aivan. 

--Haluan kysyä sinulta, kun olet hitaasti ollut tyhjentämässä tuota mainitsemaasi huonetta, oletko nähnyt
asioiden häviävän sieltä ja ilmestyvän tänne? Onko sinulla joku esimerkki siitä, kun se katoaa 
aarrehuoneesta ja tämä on sitä, mitä... Oletko sinä jo saanut jotain noista asioista aarrehuoneessa. 
Pystytkö löytämään jonkun esimerkin? 

-No voin sanoa esimerkiksi asioita, jotka tulevat odottamatta. Jumala lähettää silloin ihmisiä luokseni ja 
se tulee yllätyksenä. He lähettävät sähköpostia ja sanovat, että haluan siunata sinua tällä summalla. Ja 
kun katson tuota summaa, tämä on kohta, missä asiat muuttuvat hieman hulluksi. Se on tarkalleen sama 
summa, jonka olen joskus aikaisemmin menettänyt. Se siis saa huomioni todella kiinnittymään asiaan: 
"Miksi joku ihminen lähettäisi juuri tämän tietyn määrän, dollareineen ja sentteineen?" Miksi juuri tuo 
numero? 

--Onhan se hämmästyttävää. Ja vastaus on ilmiselvä: koska Jumala laittoi kyseisen lukuarvon tuon 
henkilön sydämeen. Hän halusi sinun tietävän, että juuri tuo kyseinen summa on nyt takaisinmaksua 
siitä tapahtumasta menneisyydessäsi, kun menetit rahaa. Kyllä, tämä esimerkki todellakin vastaa moniin
kysymyksiin. Hän osoittaa sinulle tiettyjä summia, jotta sinä tiedät, että nyt olet saanut sen takaisin. 
Onko aarrehuoneessa vielä paljon jäljellä? Pitääkö sinun käydä siellä vielä monesti? 

-Kyllä, kyllä ja kyllä. Steve, ne asiat, mitä näen siellä, ne ovat valtavia ja minun täytyy silloin liikkua 
suuremmassa uskossa. Koska... Tiedätkö, mitä Herra sanoi minulle. Hän sanoi minulle, tiedätkö mitä, 
minä voin tyhjentää tuon aarrehuoneen puolestasi silmänräpäyksessä. Mutta arvaa miksi en tee sitä sillä 
tavalla? Minä sanoin, no miksi? Hän sanoi, koska kysymys ei ole aarrehuoneesta. Kysymys on sinun 
luottamuksestasi minuun. Ja sinun uskostasi minuun. Joten, joka kerralla kun hän muistuttaa minua 
jostain asiasta, ja siis sellaisesta asiasta, mikä vaatii minun liikkumista uskossa. Koska sitten kun se on 
saavutettu, minun uskoni nousee uudelle korkeammalle tasolle. Ja se antaa minulle kyvyn uskoa 
seuraavaan suureen asiaan. Koska tiedän, mitä Jumala on jo ennen sitä tehnyt elämässäni. 

--Sinä tiedät, että olen puhunut tästä asiasta. Enkä kerro, mikä se on. Teen tällä hetkellä töitä asioiden 
parissa, jotka ovat jossain mielessä aika isoja. Todella isoja. Ja kuitenkin, minä en ole nähnyt, mitä olen 
menettänyt, taivaan aarrehuoneessa. Minun perheeni, minun isäni, hänen isänsä. Me emme koskaan 
oikein pärjänneet. Heillä kaikilla oli koulutus ja mahdollisuudet ja mahdollisuuksia hankkia 
varallisuutta. Mutta he olivat aina sen alapuolella ja heiltä vietiin ne aina pois. Ja sitten on minun 
isoisoisäni, josta en tiedä mitään. Minä olen vain utelias, miksi minun uskoni on niin korkea, kun saan 
kaiken tämän ilman, että tiedän sitä, onko tämä takaisinmaksua jostain aikaisemmin menettämästä? En 
tiedä, onko sinulla joku ajatus asiasta? 

-Se on siinä, että Herra on laittanut sinut siihen paikkaan sen vuoksi, mitä on tulossa. Sen minä näen. 
Elämässäsi on iso kutsumus ja olen varma, että tiedät sen. Niinpä Herra antaa nuo asiat sinulle vaikka 
sinä et välttämättä sitä tiedä. Etkä sinä välttämättä tiedosta sitä, miten paljon on aikaisemmin menetetty. 
Tai sitä, miten paljon vihollinen esti heitä menestymästä. 

--Aivan niin. 

-Kuinka paljon Jumala halusi heidän menestyvän. Vihollinen pysäytti heidät joka kerralla. Arvaa mitä 
Steve, koska olet ollut kuuliainen, ja uskosi vuoksi, ja tuon työn takia, mitä sinä teet. Tämä ei ole 
mikään rikastu nopeasti juttu. Se ei ole sydämessäsi. Se ei ole minun sydämessäni. Meidän sydämemme 
on kuningaskunta. Meidän sydämemme on siinä, mitä me teemme maailmassa: me olemme vastaus. 
Juuri tuon kuuliaisuutesi takia Jumala sanoo, hyvä on. Mitä tulee poikaani Steveen, jokainen siunaus, 
jotka aikaisempien sukupolvien aikana pysäytettiin, eivätkä he koskaan menestyneet, kaikki se tullaan 
sijoittamaan sinulle. Jumala antaa sinulle armoa, uskoa isoihin asioihin - tässä luonnollisessa 
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maailmassamme. Jos kerrot luonnollisessa maailmassa. Hyvä on, suurin osa ihmisistä, jotka kuuntelevat
sinua, he nauravat sinulle. 

--Kyllä, he nauraisivat. Ja minä kysyn itseltäni, koska tiedän, mistä on kysymys ja uskon siihen. Mistä 
minä sain tämän? Enkä minä taputa itseäni olkapäälle ja sano, katso nyt miten iso usko minulla on. En 
tarkoita sitä vaan sitä, mistä minä sain tällaisen uskon, että Jumala uskaltaa tehdä tällaista minulle. 
Miten se on mahdollista, että voin uskoa tuollaisiin summiin, kun samaan aikaan sanon, jos se on 
Herran tahto. Ja sitten hän vain teki sen jälleen kerran. Enkä minä aio lopettaa tekemästä sitä, mitä minä 
teen. Minä aion jatkaa ElijahStreamsin tekemistä ja kuningaskunnan rakentamista. Ja kaikkia niitä 
asioita, joista olemme puhuneet. Poraamme kaivoja ja nyt, monia, monia, monia, kaivoja lisää. Vuosiksi,
vuosiksi ja vuosiksi eteenpäin. Tarkoitan, että tämä on mielestäni mielenkiintoista, koska en tiedä, mistä 
tämä tulee. Minä tiedän monia ihmisiä ja monia mahdollisuuksia ja juuri kukaan heistä ei puhu 
todellisesta menestymisestä. 

-Steve, kysymys on sinun rakkaudestasi Herraan ja se on toisella tasolla. Sinun kuuliaisuutesi Herraan 
on toisella tasolla. Ja hinta, jonka maksoit siihen aikaan, kun palvelutyösi oli erittäin vaikeaa. Olet sen 
takia toisella tasolla. Ja jopa katsojat, jotka näkevät tämän, kysymys on rakkaudestasi Herraa kohtaan. 
Jos rakastat minua, sinä noudatat minua. Kuuliaisuus kumpuaa läheisestä suhteesta Herraan. Niinpä 
Jumala on alkanut näkemään tuon rakkautesi ja hän on alkanut antamaan sinulle uskoa mahdottomaan. 
Ja tämä on uskoakseni sitä, mitä on tapahtumassa elämässäsi. 

-Vuoden alussa Jumala alkoi puhumaan minulle, että opeta näitä asioita. Ne ovat juuri niitä kohtaamisia 
Zoomissa, missä ihmiset tulevat sinne ja heillä ei ole minkäänlaisia odotuksia asian suhteen. He eivät 
ole koskaan nähneet taivasta. Ja he tulivat sinne, osa heistä, epäuskoisina. Joku sanoi, Yvonne, minä en 
ansaitse nähdä taivasta. Joku sanoi, menenkö minä oikeasti sinne ylös? Joku sanoi, että se oli 
hämmästyttävää, koska he eivät olleet koskaan aikaisemmin kokeneet mitään vastaavaa. Meillä oli siis 
tapahtuma noin kaksi viikkoa sitten. Ja nyt seuraava tapahtuma on tammikuun kahdeksantena. Ja 
yksityiskohdat tulevat myöhemmin näkyville. Ennen kuin teemme sen, haluaisin näyttää pari videota. 

-Haluan näyttää ne siksi, että ne ovat niin hyviä todistuksia. Haluan, että tavalliset uskovat uskovat. Jos 
Jumala teki tämän tavalliselle uskovalle, Jumala voi tehdä saman myös minulle. Ja Jumala kutsuu 
minua, että parannun, palaudun ja ennen kuin laitamme videon näkyville, haluan kertoa kauniin 
todistuksen. Tämä nainen tuli tapahtumaan ja hän meni taivaaseen, ja arvaa mitä, hän oli tehnyt abortin. 
Hänen oli pakko tehdä se ja hänellä oli kova syyllisyyden tunne asiasta. Että oli tehnyt abortin. Ja hän 
tunsi olevansa niin kuin murhaaja ja syyllinen ja vaikka hän oli katunut asiaa. Hän oli katunut monta, 
monta, kertaa, mutta syyllisyyden tunteet tulivat aina takaisin. Ja ne tunteet todellakin vainosivat häntä. 
Hän menee taivaallisiin paikkoihin tapahtumassamme ja ajattelee siis näkevänsä Jeesuksen tai enkeleitä 
ja arvaa, kenet hän näkee? Hän näkee lapsensa. Ja hän saa kuulla Herran äänen, ja te ette usko, mitä hän 
sanoi naiselle. Hän sanoi, sinun täytyy antaa lapselle nimi. Hän sanoi, nimi, jonka annat lapselle, minä 
annan sen lapselle taivaassa. 

--Wau. 

-Ja hän antoi nimen. Muistaakseni hän antoi nimen Joosua tai... Mutta nainen tuli siis takaisin täysin 
parantuneena traumasta, koska syyllisyys oli poistunut. Tuska poistui. Miksi minä kerron tällaisia 
asioita? Se mitä tapahtuu taivaallisissa, sinä et voi saada sitä itsellesi pelkkää opetusta kuuntelemalla. 
Sinä et voi saada sitä osallistumalla konferenssiin. Taivaassa Jumala itse opettaa sinua 
henkilökohtaisesti tietäen sen, mitä sinä todella tarvitset. Niinpä minä rohkaisen ihmisiä tekemään sen. 
Kun katsomme videota... 

--Minä haluaisin kysyä yhden selventävän kysymyksen ennen kuin katsomme videon, koska en ole 
nähnyt sitä. Olen nähnyt jonkun videon kun viimeksi olit ohjelmassa, mutta en ole nähnyt tätä. 
Kunnäemme nuo todistukset, sanovatko jotkut, minä tiedän, että menin sinne ja tunsin sen ja olin siellä. 
Sanovatko jotkut toiset, että minä näin sen mieleni silmällä. Ja minusta tuntui, että uskoni perusteella 
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olin siellä, mutta se oli mielessäni. Onko kysymys tuollaisesta asiasta? Ovatko toisten ihmisten 
kokemukset todentuntuisempia kuin toisten? Oliko kysymys tunteesta? Mitä sinä sanoisit? 

-Kyllä, sanoisin näin, jotkut ihmiset ovat täysin varmoja ja sanovat, olin siellä. Minut tempaistiin sinne, 
näin enkeleitä. Joku toinen henkilö, kuten eräs nainen, joka on tuossa videossakin, hän sanoi, Yvonne, 
en nähnyt. Hän oli hyvin rehellinen, hän sanoi, en nähnyt, mutta hän tunsi. Ja hän alkoi kuvailemaan, 
mitä hänellä oli käsissään ja mitä hän kantoi. Ja hän purskahti itkuun. Jumala käyttää viittä aistiamme 
yhdistääkseen meidät taivaallisiin. Joten, opetuksen jälkeen minä tavallisesti suljen heidän silmät ja 
aloitan kommunikaatioprosessin. Ja paljon tuossa prosessissa on itseparantumista: sinä ansaitset olla 
siellä. Sinä olet pyhä ja sinä olet vanhurskas. Koska jos et ole menossa sinne, kysymyksessä on monesti 
vihollinen, joka yrittää kertoa sinulle: sinä et ole sen arvoinen ja Jumala tekee sen Yvonnelle, koska hän 
viettää tunteja siellä. Ei Jumala tee sitä sinulle. Tai: katso noita asioita, joiden parissa kamppailet. Katso 
missä tilanteessa sinä olet. Totuus kuitenkin on, kaikki, mitä me koskaan olemme saaneet itsellemme on 
tullut uskosta asiaan. 

-Pelastuimmeko me sen vuoksi, että me ansaitsemme sen? Parannuimmeko sairaudesta, koska me 
ansaitsemme sen? Joten, miksi emme sitten voi mennä taivaallisiin Jeesuksen veren kautta ja uskon 
kautta. Jotkut ihmiset tuntevat, menin sinne. Jotkut ihmiset sanovat, minä olen siellä. Joten, me tulemme
näkemään ihmisten erilaisia todistuksia aiheesta. Ja minä sanon aina tämän, Steve, tänään sinä sait 
tärkeimmän kokemuksesi ja se ei ole asian loppu. Se on matkan alku ja sinä kohoat sinne päivittäin. 
Missä tahansa oletkin Herran läsnäolossa. Jumala pitää kaikkia ihmisiä saman arvoisina. Ja hän teki sen 
Paavalille, apostolille. Pidän siitä, mitä hän sanoi. Hän sanoi, minä tiedän miehen. On aika selvää, että 
hän puhuu siinä itsestään. Minä tiedän miehen, joka otettiin kolmanteen taivaaseen. Oliko hän 
ruumissaan vai poissa ruumiistaan. Jotkut ihmiset menevät sinne kehonsa kanssa, jolloin he tuntevat sen
fyysisesti - he ovat siellä. Jotkut ihmiset ovat kehonsa ulkopuolella. Toisin sanoen, he ovat täällä maassa
kanssani Zoomissa, he eivät ole menneet minnekään. Heillä on kehosta irtaantumiskokemus, mikä 
tarkoittaa, että keho on täällä, mutta henki on kohonnut näkemään Jumalan valtaistuinsalin ja tuli sitten 
takaisin luoksemme. 

--Katsotaan tuo video. Minä odotan sitä innolla. 

37:02 

39:22 

--Joka kerralla, kun näen tällaisia todistuksia, uusia, en ole nähnyt tuon kaltaisia aikaisemmin. Minulle 
tulee selvemmäksi ja selvemmäksi ja selvemmäksi, että Jumala haluaa minunkin käyvän siellä. Ja 
vaimoni. Ja lapsemme. Hän haluaa, että me kaikki pystyisimme siihen. Jopa ensimmäiset vuodet, kun 
tunsin Kat Kerrin, ajattelin itsekseni. Kat ei sanonut tätä. Mutta minä siis ajattelin, että tuollaiset 
kokemukset ovat vain harvoja varten. Ja he siis menevät sinne ja opettavat meitä siitä, mitä näkivät. 
Mutta kun olen tutustunut sinuun, sinullahan on tuo kokemus joka aamu. Ja minä uskon, että yhä 
enemmän ja enemmän ja enemmän tuollaiset kokemukset ovat monia varten eikä vain harvoille. Jos 
ihmiset vain ovat halukkaita käyttämään siihen aikaa. Kysymys on siitä, kuten sanoit, meidän on oltava 
hiljaa ja paikallaan. Kuten sanoit, että Mina kiusoitteli asiasta sinulle. Ja minä tiedän, koska olen käynyt 
kotonasi, missä sinä olet tuolla hetkellä parvekkeellasi. Sen lasioven toisella puolella. Ja ohjeesihan 
kuuluu tuolla hetkellä: "Älkää häiritkö minua." Sinä olet yhtä vakavissasi kuin sydänkohtaus tuolla 
hetkellä. Joka tapauksessa, minä uskon, että tämä asia on monille eikä vain harvoille. 

-Steve, se on kutsu. Eräs nainen sanoi jotain niin hyvää, ja joka oli tuolla videollakin, hän jolla oli huivi.
Hän sanoi, minun oli päästettävä irti. Vaikka hän tunsi huivinsa, hän tunsi läsnäolon ja kutsun. Mutta 
monet ihmiset ovat niin jalat maassa (earth bound), ja tuon naisen oli päästettävä irti. Niinpä noissa 
hetkissä ja kohtaamisissa minä jopa opetan sitä, mitä pitäisi tehdä. Kuinka me operoimme silloin Pyhän 
Hengen kanssa? Pohjimmiltaan kysymys on siitä, mitä kukaan ei kertonut minulle vaan mitä Jumala on 
vuosien mittaan kertonut minulle. Niinpä tuon naisen oli vain päästettävä irti ja antaa sen mennä, mikä 
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pitää sinut sidottuna. Anna ahdistusten mennä ja salli Isän syleillä sinua. Ja ensimmäinen todistaja sanoi,
minä istuin Isän sylissä. Eikö se ole kaunista? 

--Se oli kaunista ja se oli hyvin todellista. Hänestä näki, että se oli hyvin todellista. Vaikka siinä on 
olemassa osa, joka tulee uskosta, mutta silti se oli hyvin todellista. Ja hän sanoi, ettei koskettanut 
portaita vaan he kantoivat minut sinne ylös. Minä voin nähdä sen, että yhtäkkiä siinä edessä on nuo 
portaat ja nainen kävelee eteenpäin. Eikä hän siis edes kosketa portaikkoon vaan he kantavat. Aika 
hienoa. Aika hienoa. 

-Seuraava tapahtuma on tammikuun kahdeksas. 

42:20 

44:00 

-Kysymys ei ole sijainnistasi tai maantieteellisestä paikastasi. Ihmiset tulevat sinne ja he saavat Zoom-
linkin ja olemme tilaisuudessa neljä tuntia. Voin kertoa tämän: ihmiset jotka ovat osallistuneet siihen, 
heidän elämänsä ei tule koskaan olemaan entisenlainen. Sen jälkeen kun he ovat olleet taivaallisissa 
paikoissa. 

--Wau. Erittäin hienoa. Hyvä on, olen innostunut siitä. Haluatko kertoa tuosta toisesta unestasi? 

-Joo. Haluan kertoa siitä unesta, mutta haluan kertoa jotain, Steve. Koska tätä tapahtuu parhaillaan. 
Menin Australiaan viime vuonna. Ja viime vuonna minä puhuin niin monen ihmisen kanssa, jotka 
vastustavat presidentti Trumpia. Minä puhuin ihmisille asiasta, ja sinähän tiedät, ihmisillä on hänestä 
omat näkökulmansa. Kävin Australiassa uudelleen tänä vuonna ja tämä muutos, jonka näen. Ja sanon 
tämän, koska se on muutos hyvään. Samat ihmiset, joilla oli tapana vastustaa häntä ovat nyt hänen 
kannattajiaan. 

--Sinä kerroit asiasta aikaisemmin ja haluan vain selventää asiaa. Sinä puhut nyt siis sellaisista ihmisistä,
jotka sinä tunnet Australiassa. Ja monet heistä, eikä vain monet vaan paljon, paljon, paljon, heistä, he 
vihasivat Trumpia, siis Australiassa. Ja nyt kun vuosi on mennyt eteenpäin jokainen, joka katsoo 
Trumpia ja jokainen, joka katsoo Bidenia, aivan yhtäkkiä Trumpin vihaajista tulikin hänen kannattajia. 
Ajattelen, että tämä on sitä, mitä sinä sanot. Onko se niin? 

-Se on juuri niin aivan ehdottomasti. 

--Wau. Se on valtava asia. 

-Se on todellakin valtava asia. Ja minä olen innostunut asiasta, koska nyt ihmiset näkevät asiat oikein 
(toim.huom. ihmisten silmät ovat aukeamassa totuudelle kaikkialla maailmassa ei vain Australiassa). 
Ihmiset ovat alkamassa näkemään sen, mitä tapahtuu kulissien takana. Ihmiset ovat alkamassa 
näkemään, mitä on tapahtumassa. Joten nyt samalla kun teemme tätä ohjelmaa, monet katsovat 
Australiassa tätä ElijahStreams-lähetystä. Joten, minä haluan vain vedota ihmisiin Australiassa, että he 
rukoilisivat USA:n puolesta. Ja että ihmiset rukoilisivat sen puolesta, että Jumalan tahto tapahtuu. Ja että
ihmiset rukoilisivat sen puolesta, että yhä enemmän ja enemmän ihmisiä USA:ssa alkaa näkemään, että 
Jumala kutsui hänet ja Jumala haluaa hänet. Ja että he rukoilisivat sen puolesta, että taivas tulee 
hallitsemaan tulevina kuukausina. Minun täytyi sanoa tämä, koska olin täynnä iloa, kun ihmiset tulivat 
puhumaan minulle muutoksesta. Ja siellä oli, Steve, muutamia ihmisiä, jotka eivät edes tiedä, että he 
profetoivat. He sanovat suunnilleen näin: "Trump tulee takaisin." Ihmiset sanovat, hän tulee takaisin ja 
minä olen niin innoissani, kun kuulen sellaista puhetta. 

--Pidän tuosta. Ihmiset eivät tiedä, että sinä olet kotoisin maaseudulta ja elit Sydneyn alueella. Eikö 
niin? 

-Kyllä. 

--Kerron tämän vain sen takia, että he tietävät, missä tämä tapahtuu. Ja monet noista ihmisistä ovat nyt 
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muuttumassa. Sanoivatko he... Sanoiko kukaan heistä, mitä tapahtui. Kertoiko kukaan heistä sinulle, 
mikä sai tämän muutoksen aikaiseksi?

-Steve, tiedtäkö, mikä sai sen aikaiseksi? 

--No, mikä? 

-Heistä alkoi tuntumaan, että media oli valehdellut heille siitä, mitä Biden kykenee ja mitä hän ei 
kykene tekemään. Ja ihmiset ovat syvästi pettyneitä. Ja tämä on juuri se sana, jonka kuulin niin monelta 
ihmiseltä, pettymys. Se vastaa suunnilleen sitä, että ihmisille luvattiin jotain sellaista, että tämä tyyppi 
on tositarkoituksella mukana. Ja nyt nuo samat ihmiset ajattelevat, voi miten hyvin meillä oli asiat 
Trumpin aikana. Ja kun he sanovat asiat yksinkertaiseen tyyliin... Ja aivan rehellisesti sanottuna, minulla
oli leveä hymy naamallani ja ajattelin, voi Jumala, sinä olet tekemässä sen, sinä olet tekemässä sen. 
Haluan vain rohkaista ihmisiä kuulemaan tämän: meille on tulossa suuri juhlahetki hyvät ihmiset. Se on 
todella, todella, tulossa. Kun olen kuunnellut profeetallisia sanoja ja jotka ovat toteutuneet täydellisesti. 
Juhlitaan Jumalaa ja sitä että hänen tahtonsa tulee tapahtumaan. Ja tämä on sana, jonka Jumala antoi 
minulle joulukuussa ja me avaamme sen sanan, mutta se kuului: taivas hallitsee (heaven rules). 

-Taivas hallitsee (toim.huom. kirkkonsa kautta). Ja se tulee olemaan niin, että taivas tulee mitätöimään 
maan. Koska niin on tapahtunut ja sitä tulee tapahtumaan. Ihan vain se asia kun kuulemme tällaisia 
sanoja, joskus on vain niin hienoa, Steve, kuunnella tavallisen kansalaisen näkökulma tai mielipide 
asioihin. Puhun nyt tavallisista ihmisistä enkä ihmisistä hallituksessa enkä ihmisistä politiikassa. 
Tavallisista ihmisistä, jotka vain istuvat siinä televisionsa äärellä katsomassa uutisia ja he näkevät sen. 
He näkevät sen! Joten jo tuon havaitseminen on rohkaisevaa ja haluatko tietää, mitä minä sanon heille? 
Rukoilkaa USA:n puolesta. Rukoilkaa, että Herran tahto tapahtuu. Rukoilkaa voiton puolesta. Ja ihmiset
sanovat, kyllä, me rukoilemme, me rukoilemme. Joten, rohkaisen ihmisiä kuulemaan tämän: 
Australiassa on ihmisiä, jotka rukoilevat USA:n puolesta ja Jumalan tahto tulee tapahtumaan. Ja me 
kuulemme jo marssiääniä, koska Jumala on järjestelemässä joukkojaan valmiiksi. 

--Ja kaikki me, me tiedämme sen, ettemme me ylistä Trumpia. Hän ei ole Herra. Herra on Herra. Mutta 
nimitettynä Jumalan miehenä, ja meidän sukupolvemme Kooreksena (Cyros), meidän aikakautemme ja 
meidän aikamme Kooreksena, hän on omasta tahdostaan ottanut vastaan kiviä ja nuolia, iskuja ja iskuja 
ja iskuja ja iskuja toinen toisensa jälkeen. Hän ottaa ne kaikki vastaan omasta halustaan auttaakseen 
maata ja auttaakseen USA:ta ensisijaisesti ja sitä myötä kaikkia muita. Mutta hän rakastaa kaikkia 
Jumalan ihmisiä kaikkialla. Eikä hän ainoastaan välitä kristityistä vaan hän välittää ihmisistä, jotka 
haluavat hyvän elämän ja perheen. Ja minä kunnioitan Trumpia, presidentti Trumpia, tuon asian takia. Ja
armeijan ylipäällikkönä. Kunnioitan häntä kaikkien noiden asioiden takia. Tarkoitan, että hän on...  

-Joku henkilö sanoi minulle, miksi Trumpia vainotaan niin paljon? Tiedätkö mitä tuo henkilö sanoi sen 
jälkeen? Hän sanoi, ettei ole koskaan nähnyt yhtäkään presidenttiä USA:ssa aikaisemmin, jota 
painostetaan oikeustoimin, raahataan sinne ja tänne. Minä kysyin häneltä, tiedätkö miksi niin tapahtuu? 
Tiedätkö, miksi he tekevät sellaista? Ja tiedätkö, miksi he yrittävät tehdä sitä juuri nyt parhaillaan? He 
yrittävät hylätä hänet niin, ettei häntä kelpuutettaisi ehdokkaaksi tulevassa äänestyksessä. Mutta kukaan 
ei kykene siihen. Kukaan ei kykene tekemään hänestä hylkiötä, koska Jumala on sanonut sanansa 
asiassa. Ja nyt ihmiset ovat alkaneet ajattelemaan, että tuo on niin epäoikeudenmukaista. Se on 
epäoikeudenmukaisuutta. Se on epäreilua. Me havaitsemme nyt sellaista, että tavalliset ihmiset istuvat 
ruutunsa äärellä ja katsovat uutisia ja ajattelevat näkemästään, ettei se ole oikein. Ihmiset ovat alkaneet 
ajattelemaan, että näissä uutisissa on jotain sellaista, mikä ei sovi siihen kuvaan, mitä Jumala on 
tekemässä. Ja niinpä, minä vain iloitsen tästä muutoksesta ihmisissä. 

--Se on ollut hauskaa ja se on ollut hauska matka. Olen kyllä valmis siihen, että tämä olisi jo ohitse, 
mutta nyt kun katsomme näitä asioita taaksepäin, näyttää aivan siltä, että nämä kolme vuotta ovat 
tuntuneet ikuisuudelta. Ja kuitenkin, kolme vuotta, ei se vienyt niin kovin paljon aikaa. Me elimme nuo 
vuodet. Me olemme elossa. Ja olemme vahvempia juuri sen takia. Se ei tapahtunut aivan niin nopeasti 
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kuin olimme ajatelleet. Ja ehkäpä ei lähellekään niin nopeasti kuin olimme ajatelleet. Me olemme ok 
eikä se vahingoittanut meitä. Ja sen takia meidän vain täytyi kaivaa juuremme syvemmälle. 

-Aivan niin, ja ajattelen, että kysymys on siitä arvostuksesta minkä me tulemme kokemaan. Me 
tulemme arvostamaan asioita aivan eri tasolla kaiken kokemamme jälkeen. Koska monesti ihmiset 
pitävät asioita itsestäänselvyyksinä kunnes sinulla ei enää olekaan tuota itsestäänselvyytenä pitämääsi 
asiaa. Ja nyt, ajattelen, että Jumala vie omia ihmisiään sellaisen prosessin läpi, että hänen omansa, jotka 
olivat vastustaneet tuota vaihtoehtoa. Nyt nuo ihmiset ovat muuttamassa mieltään ja he ajattelevat, että 
ei, minä ajattelen, että Jumala todellakin haluaa hänet sinne. Kuten sanoin, hän ei ole paha henkilö vaan 
kysymys on siitä, kenet Jumala alunperin asetti siihen paikkaan. Siitä tässä asiassa on kysymys. Halusin 
kertoa tämän tässä lähetyksessä, koska minä juhlistan tätä asiaa jo ja minulla on etukäteisjuhlallisuuksia 
sen vuoksi, mitä Jumala aikoo tehdä. Ja minuakin on rohkaistu. Ihmiset ovat rohkaisseet minua. Ja olen 
täällä rohkaisemassa teitä kaikkia rukoilemaan ja uskomaan tuloillaan olevaan voittoon. 

--Aivan. 

-Nyt mennään tähän seuraavaan asiaan. En sano, että tämä on eriskummallista. Mutta, Steve, minä olen 
nähnyt kaksi unta. Olin rukoilemassa joulukuussa ja näin siis kaksi unta. Ja kerron nämä kaksi unta. Ja 
ne tapahtuivat marraskuussa 23. päivä 2023 ja toinen uni oli 24. päivä ja jälleen kerran yksi päivä 
pyhäpäivän unen jälkeen jälkeen (Thanksgiving Day). Kerron teille, mikä ensimmäinen uni oli. Ja tuo 
uni, olen antanut sille otsikon, hakatkaa puu poikki. Kerron syyn sille, miksi nimesin sen tuolla tavalla. 
Tuossa unessa olin metsässä ja se oli hyvin selvä asia. En ole koskaan ollut tuossa metsässä 
aikaisemmin. Mutta tuossa metsässä minä siis näin erikokoisia puita. Näin puita, jotka olivat valtavia. 
Kun sanon valtavia tarkoitan sitä, että ne olivat niin suuria, että... Niiden rungot. Ne olivat niin suuria, 
että ne jättivät alleen ja varjoonsa kaikki muut puut, jotka olivat niiden ympärillä. Niinpä minä kävelen 
tuossa metsässä ja aikani minä nautin metsässä. Ja kun kävelin eri metsien välillä, täysin odottamatta, 
näin jotain sellaista mikä näytti jättiläiseltä. Jättiläinen oli hyvin pelottavan oloinen. Hän oli valtava. En 
edes tiedä oliko hän jättiläinen vai oliko hän peto. En todellakaan tiedä sitä. Tämä on kuitenkin sitä, 
mitä näin. Ja kirjaimellisesti minä heräsin siihen, etten oikein saanut kunnolla henkeä. Ja minulla on 
vihko ja minä otin kynän käteeni, koska tiesin, että Jumala puhuu. Ja minun täytyi kirjoittaa se nopeasti 
ylös, jotten unohda unen yksityiskohtia. 

-Kun tuo jättiläinen käveli, metsässä oli isoja puita, jotka taipuivat jättiläisen suuntaan. Jättiläisellä oli 
neljä sarvea. Enkä minä tänä päivänäkään vielä ymmärrä, miksi Herra näytti minulle neljä sarvea. Minä 
yhä rukoilen ilmestystietoa asian suhteen. Ja mitä minä siis näin, tuon jättiläisen kävellessä, isot puut 
kumartuivat siihen suuntaan. Eivät kaikki suuret puut. Jotkut taipuivat ja jotkut eivät. Ja jättiläinen 
sarvineen taipui noiden puiden suuntaan ja kosketti sarvillaan noihin taipuviin puihin ja laittoi jotain 
puiden sisälle. Ja minä kävelin eteenpäin metsässä ja kun katsoin taakseni, tuo puu, johon jättiläinen oli 
koskenut sarvellaan, tuo puu näytti heränneen eloon. Ja ulospäin näytti siltä, ettei mikään ollut vialla. 
Mutta minä kuulin kaksi asiaa. Kuulin äänen sanovan: "Hakkaa tuo puu poikki (chop that tree)." Ja 
jälleen täysin odottamatta, jokin tuli puun rungon viereen ja iski runkoon, jolloin tuo puu kaatui. Kun 
puu kaatui, katsoin viereeni ja näin kaikki pienemmät puut, jotka olivat jääneet suuren puun varjoon. 
Eivätkä nuo pienet puut olleet nähneet riittävästi auringon valoa ja aivan yhtäkkiä, nuo pienet puut 
alkoivat kasvamaan. Enkä minä ollut saada henkeä, sanoin Herralle, missä on tuo... Joka kerralla, kun 
Herra näyttää minulle unen, aina löytyy Raamatusta paikka, minne hän vie minut liittyen tuohon uneen. 

-Ja minä sanoin Herralle, missä tuo on Raamatussa? Siis sellainen paikka, missä iso puu kaatuu 
silmänräpäyksessä. Ja Herra vie minut Danielin kappaleeseen neljä, missä me näemme 
Nebukadnessarin. Ja hän on kuningas. Ja niinpä Herra alkaa puhumaan minulle, Yvonne, joulukuu tulee 
olemaan hallituskuukausi. Kysymyksessä on hallitukseen liittyvä kuukausi. Joko Jumala käsittelee 
hallitusta kirkossa tai Jumala käsittelee hallitusta politiikassa, sillä alueella, Jumala käsittelee hallitusta. 
Niinpä, Nebukadnessar oli kuningas ja Danielin kappaleessa neljä, hän on nähnyt hyvin samanlaisen 
unen kuin mikä minun uneni oli. Nebukadnessar kutsuu Danielin luokseen ja sanoo, minä näin tämän 
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unen, jossa oli puu. Ja tuo puu varjosti koko maan, koska se oli niin valtava. Tuo puu oli niin vahva. Ja 
sitten hän kuuli äänen sanovan, hakkaa tuo puu poikki ja leikkaa irti sen oksat. Revi irti sen lehdet ja 
heitä menemään sen hedelmät. Sen suojassa olevat petoeläimet joutuvat lähtemään muualle. Ja mitä 
minä näin unessani? Pedon. Näin pedon. Ja hän sanoi, peto joutuu lähtemään pois puun alta ja linnut sen
oksilta. Niinpä Herra alkoi hakkaamaan puuta poikki ja Daniel tulkitsi unen. 

-Ja Daniel sanoo kuninkaalle, voi kuningas, minä niin toivoisin, että tämä olisi kuka tahansa muu kuin 
sinä. Tämä uni on sinä. Jumala tulee hakkaamaan sinut poikki. Ja hän sanoo näin. Daniel 4:29, syy 
siihen, miksi Jumala tulee tekemään tämän sinulle, että sinä tulet tuntemaan, Kaikkein korkein hallitsee. 
Taivas hallitsee. Ja minä haukoin ilmaa, koska Jumala tulee osoittamaan kirkkautensa ja voimansa 
hallituksen alueella. Ja jälleen kerran, olkoon tämä sitten maa, valtio tai kirkko. Mutta olemme nyt siis 
tulossa kuukauteen, jolloin tullaan näkemään suuria puita hakattavan poikki. Välittömästi. 

--Sanooko Jumala, ettei se ole vain yksittäinen puu vaan suuria puita? Monia puita? 

-Isoja puita. Monikossa. Ja minä kerron sinulle, Steve, eräs niistä tulee olemaan Hamas. Ja minä kerron 
jotain Hamaksesta. Tulen kertomaan jotain sellaista, mikä tulee järkytyksenä monille. Järkyttävää. 
Monet ihmiset eivät tiedä näitä asioita. Tiesitkö, että sana Hamas mainitaan Raamatussa. 

--En tiennyt. 

-Minullakaan ei ollut aavista asiasta. En tiennyt sitä. Missä se mainitaan Raamatussa. Tiesitkö, että sana 
hamas hepreaksi, on sana väkivalta (violence). Kysymyksessä on sama juurisana. Tai itse asiassa se on 
sama sana eikä sama juurisana. Niinpä, jos otat esille hepreankielisen sanakirjan ja etsit sanan 
"violence" englanniksi. Hepreaksi se kääntyy "hamas". Kun tuo sana mainitaan kolmannen kerran, se 
mainitaan 1.Moos. 6:11, missä Jumala katsoo maan olevan korruptoitunut ja maa oli täynnä "hamas". 
Mikä tarkoittaa, maa oli täynnä väkivaltaa. Ja Jumala katsoi tätä väkivaltaa maan päällä ja jokainen oli 
korruptoitunut, jolloin Jumala sanoi, minä aion tuhota heidät. Joten 1. Mooseksen kirjassa kappaleessa
6, tuo englannin sana väkivalta "violence" on käännetty hepreankieliseksi sanaksi "hamas". Eikä ole 
näin ollen ihme, että he valitsivat tuon saatanallisen nimen omalle järjestölleen. Me tulemme näkemään 
saatanallisia järjestöjä, jotka ovat juurtuneet syvälle alueille kuten hallitus, ne tullaan hakkaamaan 
poikki yhtäkkiä. Tarkoitan, että se tapahtuu hetkessä. Minä kuulin tuon puun hakkaamisen äänen ja minä
kuulin, miltä se kuulosti, kun tuo puu kaatui. Sitten Daniel sanoi kuninkaalle, sinun kuningaskuntasi on 
otettu sinulta pois. 

--Wau. 

-Se on tehty. Se on tehty. Ja vaikka Daniel sanoi hänelle, tee katumus ja tule takaisin Jumalan luokse, 
kuningas ei tehnyt sitä. Todellisuudessa. Minäpä kerron teille, mitä kuningas teki seuraavaksi. Uni 
toteutui kahdennentoista kuukauden aikana. Siinä sanotaan, että kaikki se tapahtui kahdennentoista 
kuukauden aikana. Ja me olemme myös tulossa siihen kuukauteen, vuoden loppuun. Ja siellä sanotaan, 
että kuningas käveli ja katsoi itseään ja sanoi, eikö tämä ole suuri Babylon, jonka minä olen rakentanut 
kuninkaalliseksi asuinpaikakseni omalla mahdillani ja oman majesteettisuuteni kunniaksi. 

--Wau, miten ylimielinen, ylpeä hän on. Tapahtuiko tuo silloin, kun hän jo oli menettänyt 
kuningaskuntansa? 

-Kyllä, siis hän näki tuon unen. Siinä sanottiin, että hän menettää kuningaskuntansa ja niinpä 12 
kuukautta kului ja hän on täynnä ylpeyttä. Siinä sanotaan, vielä sanan ollessa hänen suussaan, ääni 
taivaasta sanoi hänelle, kuningas Nebukadnessar, sinulle sanotaan, kuningaskuntasi on otettu sinulta 
pois. Joten, Jumala käsittelee niitä, jotka ovat hallituksissa. Ja tulemme näkemään kaksi asiaa. Tulemme 
näkemään isoja puita, toisin sanoen sellaisia asioita, jotka pitävät itseään voimakkaana, sellaisia asioita 
jotka ajattelevat olevansa korruptoituneita ja väkivaltaisia, he ajattelevat näin, kukaan ei mahda minulle 
mitään. Koska he ovat niin ylpeitä. Ja Jumala sanoo, katso mitä minä teen. Katsokaa minua, sanoo 
Jumala, kun minä katkaisen tämän puun omin käsin. Joten siinä on kyseessä heidän ylpeytensä. Niinpä 
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Jumala käsittelee heidän kaksi aluettaan: ylpeys ja väkivalta. Ylpeys ja petos, ylpeys ja 
korruptoituneisuus. Ne tullaan käsittelemään. 

-Minä pidän tästä jakeesta, jonka luin Daniel 4:26, jossa sanotaan, sinä tulet tuntemaan, että Korkein 
hallitsee. Taivas hallitsee. Joten, tämä oli uni, jonka näin. Ja Herra kertoi minulle vielä, että hän on 
suorittamassa viimeistelyä monien kohdalla. Ja minä käsittelen heidän ylpeyden ja korruption. Ja siihen 
kuuluu myös väkivalta. Me näemme sen aikaisessa vaiheessa luomiskertomusta (1.Moos). Se on juuri se
sana väkivalta, joten eipä ole ihme, että he valitsivat juuri sen järjestönsä nimeksi. Minä tiedän, ettei 
Hamas-järjestö ole ollut olemassa 1.Moos. aikoihin. Mutta se ei ole sitä vaan he ovat tunnettuja juuri 
väkivallastaan. Heidän tiedetään tappaneen toisia ihmisiä. Niinpä se on saatanallinen henki, joka on tuon
nimen taustalla. Ja sen asian taustalla, minkä kannattajia he ovat. Ja se on väkivaltaisuus. Me tulemme 
näkemään, kuinka Jumala hakkaa nuo puut poikki. Ja heidät katkaistaan niin nopeasti, koska se ei ole 
Israel, joka tekee sen vaan Jumala itse. Se on Jumala. Ja sama tulee tapahtumaan USA:ssa. Sama tulee 
tapahtumaan eri maissa. Nuo suuret puut, jotka estävät auringon valon pääsyn alapuolellaan oleville 
pienemmille puille, jotka yrittävät tehdä oikeita asioita, tullaan katkaisemaan. 

--Voinko kysyä tämän, joten tarkoittaako se sitä, että he ovat ihmisiä kuten Biden, jotka ajattelevat, joku 
hänen kaltaisensa. Joka ajattelee olevansa kaikkea edellä mainittua, mutta voisiko kyseessä olla 
pikkukaupungin pormestari? Joka on suuri puu, joka hallitsee kaikkea. Voisiko kyseessä olla sairaalan 
toimitusjohtaja, joka tekee sellaista, mikä tappaa ihmisiä sen sijaan, että pelastaisi heitä? Onko kyse 
tuollaisista asioista? 

-Kyllä. 

--He ajattelevat niin, että se mitä he tekevät on niin tärkeää, ja he hallitsevat asioita. Ja kuitenkin Jumala 
tulee ottamaan sen heiltä pois yhdessä hetkessä. 

-Ehdottomasti ja Steve, minun täytyy sanoa tämä: kirkon johtajat. 

--Okei, wau. 

-Koska me puhumme nyt hallituksesta ja kirkon hallitus on sen johtajat. Ja tämä on, enkä minä 
ymmärrettävistä syistä mainitse yhtäkään nimeä, mutta siellä tulee olemaan isoja nimiä. Isoja nimiä ja 
ihmiset tulevat olemaan järkyttyneitä. Ja seuraavana päivänä nuo isot nimet, heidät on katkaistu. Ja 
sitten ihmiset ihmettelevät, miten tämä tapahtui? No, kyseessä on saatanallinen hallitus kirkon sisällä. 
Jumala välittää kirkostaan. Hän välittää paljon, joten tulemme näkemään isoja nimiä katkaistuna. 

--Joten,... Minä puhun ihan yleistermeillä. Se tulee siis olemaan ihmisiä kirkon sisällä ja sanotaanko 
viisinkertaisen palvelutyön alueelta esimerkiksi. Pastorit ovat yksi osa tuota viisikkoa. Apostolit, 
profeetat, evankelistat, pastorit ja opettajat, jotkut heistä esimerkiksi ajattelevat pääsevänsä pinteestä 
sanomalla tällä tavalla ja tekemällä toisella tavalla, koska se, mitä minä teen, on niin tärkeää, ettei 
Jumala koskaan siirrä minua paikaltani. Koska asia mitä minä teen täällä, olkoon sitten aivan mitä 
tahansa, se on niin tärkeää, ettei Jumala... tai Jumala kääntää katseensa toisaalle, kun minä sanon näin ja
teen näin. Jotain tuon kaltaista kenties. 

-Kyllä. Ja Steve, on olemassa profeettoja, eikä tämä ole mikään tuomion julistus kenellekään. Tämä on 
hälytysääni ja tämä on varoitus, jotta he voivat katua. On olemassa profeettoja, jotka antavat 
profetioitaan kirkoille rahasta. Toisin sanoen, kirkon johtajat sanovat, kun tulet minun kirkkooni, sinä 
olet minun profeettani. Muistatteko Miikan aikakauden? Kun Miika Vanhassa Testamentissa kohtasi 
kaksi pappia. Ja hän oli täysin järjetön. Samaa asiaa tapahtuu nykyisin, kun he sanovat, jos tulet minun 
kirkkooni ja haluat profetoida, sinä profetoit sitä, mitä minä haluan sinun profetoivan. 

--Wau. Wau. 

-Kirkon johtajat sanovat profeetalle, sinä et saa profetoida sitä, mitä Herra sanoo sinulle. Ja jos sanot 
sitä, mitä Herra sanoo sinulle, silloin sinä et saa palkkiotasi. Minä tiedän ihmisiä, jotka ovat juuri 
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tuollaisia. Niinpä tämä on sana, jonka Jumala sanoo kirkolle: herätkää. Tämä ei ole ainoastaan maallisen
hallituksen ongelma vaan tämä on kirkkohallituksen ongelma. Kukaan ihminen... Jumala ei tee eroa 
ihmisten välillä. Mutta samaan aikaan Jumala muistutti minua Jesajan kappaleesta 63, että Jumalan 
lapsia tullaan kutsumaan "vanhurskauden tammiksi" (oaks of righteousness), "Herran istutuksiksi" ja 
"hänen kirkkautensa ilmoitukseksi". Niinpä nuo ihmiset, jäännös, joka tekee oikeita asioita. Ja he ovat 
uskollisia ja he palvelevat, he tulevat olemaan kuin tammet, he alkavat osoittamaan... Me tulemme 
kuulemaan uusista nimistä, joista emme ole koskaan kuulleetkaan. Ja silloin ihmiset ovat hämmästyneitä
ja ajattelevat, häh, mistä tämä henkilö oikein tuli? Kuka tuo on? 

--Mistä nuo ihmiset oikein tulivat? Me emme ole kuulleet koskaan noita nimiä. No, Jumala tunsi heidät. 
Ja Jumala tunsi heidän uskollisuutensa. He ovat osa sitä 7000:n joukkoa, joka ei koskaan polvistunut 
Baalille. He olivat joko piilossa tai painostuksen alla tai varjoissa, koska oli olemassa tuo suuri puu. Tuo
henkilö heidän elämässään tai tuo maantieteellinen alue, oli niin tärkeä, että he jättivät heidät varjoonsa 
nämä pienet puut, jotka oletettavasti olivat merkityksettömiä. Tämä on selventävä asia ja toivon, että 
jokainen meistä kuuntelee tarkkaavaisesti - itseni mukaan lukien. Minä haluan varmistua asiasta. 

-Kyllä, se koskee meitä kaikkia. Se on sana kaikille meille. Se on sydämemme testi Herran edessä. Ja 
meidän ei pidä kumartaa pedolle tai jättiläiselle vaan meidän pitää uskoa Jumalaan. Ja Jumala tulee 
olemaan juuri hän, joka tulee nostamaan meidät ylös vanhurskauden tammina, tarkoituksenamme 
osoittaa hänen kirkkauttaan. Kerron tämän koska kun siirrymme joulukuusta tammikuuhun, en halua 
ihmisten olevan pettyneitä ajatellen, minä todella uskoin tuohon henkilöön. Ja tämä tapahtui hänelle 
eikä hän enää ole olemassa. Keskittykää Jeesukseen. Älkää antako ihmisten olevan kompastuskiviä 
matkallanne vaan kiinnittäkää katse uskonne alkajaan ja sen päättäjään. Jeesus ei koskaan hylkää teitä. 
Joten kukaan ihminenkään ei voi teitä hylätä, kun keskitytte Herraan. 

-Ja siinä oli tämä asia. Sitten on tämä toinen asia ja haluan olla nopea, koska seuraava on visio tai näky 
käärmeestä. Ja tämä on 24. marraskuuta tänä vuonna. Se tapahtui seuraavana päivänä (after 
Thanksgiving Day). Jotain hullua tapahtui. Näin itseni seisomassa ja näin sellaisen valtavan käärmeen, 
joka piiritti minua. Ja katsoin sitä ja tiesin, että minun on tehtävä jotain. Ja aivan siinä vieressäni oli sekä
miekka että vasara. Ja mitä minä tein? No, minä menin ja otin käteeni miekan. Otin miekan käteeni ja 
ajattelin pilkkovani tuo käärmeen kahteen osaan. Ja kuulin Herran sanovan, ei, jos teet tuolla tavalla, se 
kuitenkin puree sinua, koska pää on yhä olemassa. Heitä miekka pois ja ota vasara. Sinun täytyy 
murskata pää. Koska se on sitä, mitä minä olen tehnyt ristillä. Ja tuossa unessani minä kirjaimellisesti 
nappasin vasaran ja murskasin käärmeen pään. Aivan yhtäkkiä näen sellaisen tekstin, jossa sanotaan 
sovinnonteko "reconciliation". Enkä aio selittää tuota asiaa tämän pidemmälle vaan kerron vain, että 
Jumala on tehnyt merkittäviä sovinnontekoja. Viimeisten muutaman päivän aikana. Ne menevät yli 
oman ymmärrykseni. 

-Ja minä sanon tämän, koska jos nuo ihmiset kuulevat tämän, te tarvitsette sovinnontekoja perheessänne.
Enkä minä aio kertoja yksityiskohtia vaan tarttukaa vasaraan hengessä ja murskatkaa tuon käärmeen 
pää, joka on kaiken tuhon taustalla. Ja näen tämän sanan olevan perheille tässä joulukuussa, Steve, 
jonka Herra on tehnyt tässä joulukuussa meidän laajennetulle perheellemme, Herra tekee sen niille 
ihmisille, jotka ottavat tämän sanan omakseen ja pitävät sitä tämän joulukuun sanana Herralta.  

--Hyvä, ja käärme edustaa kuten me asian näemme, itse vihollista, saatana itse tai saatanallinen tehtävä 
ihmistä vastaan, joka voi olla käärme. Ja sinä sanot, käyttäkää vasaraa tuohon käärmeeseen. Sinä et 
sano, että vasaraa käytettäisiin henkilöön. Eikä mitään sen suuntaistakaan. 

-Ei, ei, meidän taistelumme ei ole koskaan henkilöä vastaan, ja olen iloinen Steve, että otit asian 
puheeksi. Taistelumme ei ole koskaan verta ja lihaa vastaan. Se ei ole koskaan henkilöä vastaan, mutta 
henkilön takana on aina saatanallinen henki, joka käyttää ja liikuttaa tuota henkilöä. Kun Herra osoitti 
asian minulle, minä sanoin Herra, minä otan haltuuni tuon saatanallisen hengen, joka saa tuon ihmisen 
uskomaan valheisiin. Samalla kun minä itse kaduin enemmän Herran edessä, tapahtui eräänlainen 
murtautuminen pois tilanteesta ja voitto. Joten, Steve, meidän taistelumme ei ole ihmisiä vastaan. 
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Kysymys ei ole mistään fyysisestä asiasta, mitä meidän tulisi tehdä. Se on toimintaa hengessä, missä 
sanomme, Herra, hengen maailmassa, minä murskaan jokaisen saatanallisen hengen, joka liikuttaa 
ihmisiä vastustamaan minua. 

--Hyvä, hyvä, hyvä. Me emme ehkä menneet käsikirjoituksen järjestyksen mukaan, mutta sanoitko sinä 
jo jotain tuosta asiasta. 

-Minä annoin sen sanan jo ja me voimme nyt vaikka rukoilla. Mitä tahansa valitset. 

--Voisitko rukoilla ihmisten puolesta tai mitä tahansa Jumala antaa sinulle. Ja kiitos kaikesta tästä, mitä 
kerroit meille, koska tämä oli täynnä viisauden sanoja ja näkemystä ja tietoa ja opetusta ja ohjeistusta. 
Se on niin kuin Jumalan seitsemän henkeä, mitä olet tänään puhunut. Ja todella syvää asiaa. Suurin osa 
ihmisistä, sinut itsesi mukaan lukien, ovat edelläkävijöitä tai ensihedelmiä siinä, mitä tapahtui sinulle, 
kun sovinnonteko tuli. Sinä tiedät nyt, että tämä tulee tapahtumaan ihmisille, ja nyt sinä voit kertoa sen 
heille ja kuvailla sen heille - aivan kuten olet juuri äskettäin tehnyt. Joten, mitä... Haluan vain kysyä 
yhden asian. Joten kaksi, kolme tai neljä tuhatta ihmistä sanovat, hyvä on, minulla on tilanne päällä 
perheessäni ja joulu on tulossa, tämä on aina se aika, jolloin tuo käärme nostaa ruman päänsä näkyville. 
Meillä on tämä saatanan musertaminen jalkamme alle tai vihollisen pään murskaaminen ja se on 
varmasti rukoilua. Kuinka, miten meidän tulisi esittää asiamme liittyen johonkin tiettyyn suhteeseen, 
koska me emme tule mainitsemaan suhdetta. Kuinka heidän tulisi suhtautua tuohon tiettyyn suhteeseen?
Kuinka heidän pitäisi tuoda tuo suhde Jumalalle uskossa? Voitko antaa muutaman sanan siihen liittyen? 

-Ehdottomasti, Steve, aion olla hyvin rehellinen ja kertoa, mitä itse olen tehnyt. 

--Hyvä on. 

-Se on tilanne, joka on ollut olemassa jo pitkän ajan. Ja nyt olemme tulossa häihin ja minä tarvitsin 
sovintoa tuon henkilön kanssa. Ja jos Jumala ei tule mukaan siihen, minä tiesin, ettei sovinto ole 
mahdollista. Niinpä muistan istuneeni Esterin kanssa, ja hän sanoi, katukaa. Niinpä, minä pidin kiinni 
Esterin kädestä ja hän rukoili ja sanoi, Herra, me kadumme aivan kaikkea, mistä emme välttämättä ole 
edes tietoisia. Ja aloitimme rukoilemaan tuon kyseisen henkilön puolesta ja se oli jotain, mitä emme 
pystyneet tekemään menneisyydessä. Ja minä sanoin, Herra, anna meille armoa rukoilla heidän puolesta,
jotta heidän sydämensä olisi valmiina siihen. Niinpä rukoilun jälkeen Herra antoi minulle niin paljon 
voimaa. Minä tein siten, että soitin tuolle henkilölle ja sanoin tämän, tämä on hyvin vaikeaa niin 
monelle. Henkilö itse asiassa otti minuun yhteyttä edellisenä päivänä. Ja tämä oli merkki, joka antoi 
minulle tuon sysäyksen eteenpäin. Hän soitti ja sanoi tarvitsevansa apua, koska ei vain tiennyt, miten 
pääsee eteenpäin. Olen jumissa. Sen jälkeen kun olin rukoillut ja sen jälkeen kun olin saanut armon, 
soitin henkilölle, sanoin tämän. Minä en vaadi anteeksi pyyntöä enkä minä vaadi oikeuksiani, koska 
Jeesus ei vaatinut omia oikeuksiaan, kun hän antoi anteeksi minulle. Joten olen vain kertomassa nyt 
sinulle, että rakastan sinua aivan kuin mitään ei olisi koskaan tapahtunutkaan. Hyväksytkö sinä minun 
anteeksi pyyntöni? 

--Wau 

-Ja tuo henkilö, hän vain murtui sillä hetkellä. Murtui. En odottanut sellaista reaktiota. Ja viimeiset 
kolme päivää ovat olleet upeita. Rauha ja ilo ja minä iloitsen, koska taivas tuli tuekseni. Joten, ihmiset 
jotka kuulevat tämän, voisitteko alkaa kysymään armoa ennen kuin ryhdytte mihinkään toimintaan? 
Koska ilman armoa, me emme voi antaa anteeksi kenellekään. Ilman armoa, me emme voi pitää kiinni 
oikeuksistamme. 

-Ihmiset sanovat, minä vaadin anteeksi antoa. Minä puolestani en vaadi mitään. Ja Jumala antoi 
sovinnon tuohon tilanteeseen. Ja sanon tämän ja puhun tämän kokemuksesta. Kun Jumala tekee jotain 
kanssani, olkoon se sitten aarrehuoneessa tai olkoon se sitten sovinto, tiedän, että Jumala teki sen. Eikä 
siis minulle ainoastaan vaan siksi minulle, että minä voin kertoa näin: jos Jumala teki sen tavalliselle 
ihmiselle kuin minä, hän haluaa tehdä sen myös sinulle. Juuri sen takia sinä kuuntelet tätä. Siksi sinä 
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olet seuraamassa tätä. Pyydä armoa. Pyydä katumusta. Sitten, mene ja ota uskon askel käytännössä. 
Steve, minun on sanottava tämä, tee yhteistyötä Pyhän Hengen kanssa. Minä olin paikallani kunnes 
tämä henkilö teki jotain, joten minä tiesin Jumalan sanovan, tämä on sinun vihreä valosi. Mene ja ota 
vasta sitten uskon askel. Joten, älkää lähtekö toimimaan yksinään. Varmistukaa, että liikutte vasta 
vihreän valon saatuanne. Jumala on kanssanne. Ja kun olette varmoja, että Jumala haluaa teidän tekevän 
sen, rukoilkaa sitten ja julkaiskaa anteeksi antamisen henki ja sitten teette vain sen. Ja kaikkein 
tärkeimpänä: te ette ole yksin tilanteessa. Jeesus ei koskaan vaatinut oikeuksiaan ristillä. Kun hän nosti 
katseensa, hän sanoi, Isä, anna heille anteeksi, koska he eivät tiedä, mitä ovat tekemässä. 

--Joten, jos henkilö vaatii oikeuksiaan, jos hän yrittää puolustaa oikeuksiaan, sellaiset ihmiset sanovat: 
minulla on oikeus anteeksi pyyntöön. Minulla on oikeus siihen, koska sinä teit niin kaltoin minulle, että 
minulla on oikeus anteeksi pyyntöön. Sellaista ei pitäisi sanoa. Se ei johda mihinkään. Pidän siitä, mitä 
sinä sanoit. Ja on olemassa pienieleinen asia, mitä he voivat tehdä. Ensimmäinen asia, minkä he voivat 
sanoa: annan anteeksi kaiken sen, mitä olet puhunut minua vastaan. Riippuu tietenkin siitä, miten se 
sanotaan, koska se voi olla täynnä myrkkyä, jos sitä ei sanota oikein. Pidän siitä, mitä sinä sanoit: aion 
kohdella sinua niin kuin mitään ei olisi koskaan tapahtunut välillämme. Tuo lause korjaa kaiken. 
Kenenkään ei pitäisi joutua sanomaan jotain ennen kuin toinen voi sanoa jotain. Muuta kuin, että 
rakastan sinua. 

-Aivan. 

--Ole hyvä ja rukoile. Ihmiset ovat nyt valmiimpia. 

-Minä sanon vain yhden lauseen ennen kuin rukoilen. Kun puhuin puhelimessa tuon henkilön kanssa, 
tiedätkö, mitä sanoin hänelle? Pyhä Henki sanoi, ai, sinä et ole murskannut käärmeen päätä. Ja minä 
vastasin  siihen, miten se tehdään? Hän sanoi, kysy, voisitko rukoilla hänen puolesta. Niinpä minä 
kysyin häneltä, voinko rukoilla puolestasi. Hän sanoi, kyllä. Tiedättekö, mitä minä tein. Sanoin, Herra, 
Jeesuksen nimessä minä vapautan hänet myrkystä. Minä murskaan käärmeen pään. Minä murskaan 
yhteyden hänen ja saastaisen hengen välillä, joka on supissut hänelle valheita. Ja kun olin sanonut tuon, 
Jumalan rauha tuli. Tämä on käytännön tapa tehdä asia. Tämä on tapa, millä käärmeen pää murskataan. 
Rukoillaan. 

--Wau. 

-Pyhä Henki tule. Kiitos, kiitos, kiitos jokaisesta sanasta, jotka olet antanut. Kiitos ilmestystiedosta, me 
rakastamme sinua. Me kunnioitamme sinua Pyhä Henki. Me ylistämme Jeesuksen nimeä. Vahvista 
läsnäoloasi. Anna jokaisen ihmisen, joka katsoo tätä, tuntea voimasi ja rakkautesi. Isä, Jeesuksen 
nimessä, me kiitämme sinua siitä, mitä sinä olet tekemässä. Herra, me nöyrrymme sinun edessäsi juuri 
nyt ja me kadumme edessäsi Jumala. Me kadumme aivan mitä tahansa, mitä olemme tehneet tietoisesti 
tai tietämättämme. Me sanomme kiitos. Koska kun tulemme joulukuuhun, Sinä olet se, joka hakkaa 
jokaisen puun poikki, joka ei ole sinusta. Sinä vastustat ylpeyttä. Sinä vastustat väkivaltaisuutta ja 
vilpillisyyttä. Herra, minä julistan ja ilmoitan, että sinä tulet avaamaan tilaa omille ihmisillesi, jotta he 
voivat kasvaa kuin vanhurskauden puut. Isä, Jeesuksen nimessä, minä julistan ja julkaisen, että sinä teet 
tilaa omillesi jopa hallituksessa ja että sinä kaadat pahat puut ja että sinä teet tilaa omien puittesi 
istuttamiselle kaikilla alueilla. Jopa kirkon sisällä sinä teet tilaa niille ihmisille, joille sinä olet antanut 
armosi. Isä, Jeesuksen nimessä, juuri nyt, me tulemme läsnäoloosi ja me annamme anteeksi. Me 
julkaisemme anteeksiannon. Me emme vaadi omia oikeuksiamme. Herra, minä rukoilen, että juuri nyt, 
sinä julkaiset armosi. Niille ihmisille, jotka kuulevat tämän ja sanovat, Yvon, minä haluan tehdä tuon, 
mutta en vain osaa. Isä, Jeesuksen mahtavassa nimessä, minä julkaisen heidän elämään armosi, sinun 
armosi, sinun voimasi, sinun myötätuntosi, Jumalan rauhan ja kun he tulevat joulukauteen ja uuteen 
vuoteen, siellä tulee olemaan kirkkauden kausi edessämme. Sinun kirkkautesi yhdistää perheitä. 
Tuhlaajapojat tulevat luoksesi. Avioliitot tulevat ehjäksi. Jumala, sinun läsnäolosi täyttää heidät. Isä, 
Jeesuksen nimessä, jokainen ElihahStreamsia katsova perhe, minun ääneni myötä, sinä julkaiset 
sovinnon heille samalla tavalla kuin olet tehnyt minulle. Jumala sinä teet sen myös heille. Ja Isä, juuri 
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nyt, me vangitsemme ja murskaamme jokaisen saastaisen hengen pään, joka työskentelee taustalla. Nuo 
pahuuden henget, joita vastaan minä puhun. Nuo epäpuhtaat henget, jotka tulevat meitä piinaamaan ja 
jotka puhuvat valheita jopa omille perheenjäsenillemme saaden heidät uskomaan valheisiin ja syytöksiin
ja tuomioihin meitä vastaan. Me murskaamme noiden epäpuhtaiden henkien päät juuri nyt. Ja 
murramme niiden voiman. Jumala, me tulemme hengen maailmaan ja kiitämme vapaudesta. Jokainen 
sieluyhteys, joka meillä on saastaisien henkien kanssaan joko tietoisesti tai tiedostamattamme, ne 
katkaistaan. Tämä on julkaistu. Ja Herra, me kiitämme siitä, mitä olet tekemässä presidentti Trumpin 
kanssa. Minä kiitän siitä suuresta voitosta, joka on tulossa. Minä kiitän sinua siitä, että olet muuttamassa
monien ihmisten sydämen ja avaamassa heidän ymmärryksen silmänsä näkemään sinut. Isä, Jeesuksen 
nimessä, minä kiitän sinua joulukuusta. Minä kiitän sinua suuresta yllätysten kuukaudesta. Minä kiitän 
sinua ja julistan, että se tulee olemaan vuoden suuri loppuhuipennus ja että sinä säästit parhaat asiat 
viimeiseksi. Ja että sinä tulet yllättämään kallisarvoiset pyhimyksesi tässä kuukaudessa. Jeesuksen 
nimessä. Aamen ja aamen ja aamen. 

--Aamen. Erittäin, erittäin voimakasta tänään, Yvonne. Kiitos hyvin paljon sinulle. Jumala siunaa sinua 
uskollisuudestasi. Sinä ja minä saimme tietää yksityiskohdista tuon takana. Se oli minulle hyvin 
opettavaista. En usko, että on olemassa yhtäkään perhettä, jossa ei ole jokin suhde, joka tarvitsee 
sovinnon. Niitä todennäköisesti on olemassa, mutta luultavasti se on melko harvinaista. Ja varsinkin 
näin lomakautena. Jumala siunatkoon sinua, Yvonne. Ja Mina on lentokoneessa? 

-Kyllä, hän on täällä huomenna. Hän tulee lauantaiaamuna. 

--Wau. Se on hienoa, kun te kokoonnutte yhteen, kaikki neljä. Hyvä, Jumala siunatkoon sinua Yvonne. 
Te kaikki näette tämän perjantaiaamuna. Johnny tulee lähetykseemme maanantaina. Se on Johnny 
Enlow ja Unfiltered. Älkää unohtako sitä. Mukavaa päivän jatkoa ja viikonloppua kaikille. Hyvää joulua
ja nähdään pian. 
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